
Z á p i s     č.1 
  

z jednání komise pro připojené městské části, konaného dne 22.1.2015 
v zasedací místnosti MÚ Kolín. 

 
Přítomni: Adámek Petr, Balšánek Pavel, Čmejrková Věra Ing., 
                Jägerová Olga, Jelínek Vladimír, Křička Petr JUDr., 
                 Sixta David, Šťástková Lenka 
 
Zástupce MÚ: Rakušan Vít Mgr. Bc., starosta města 
                        Tichý Martin Ing., odbor regionálního rozvoje 
 
     
Program: 1./ Zahájení  
                2./ Rozpočet města na r. 2015 
                3./ Projednání připomínek  
                     k jednotlivým lokalitám města 
                4./ Usnesení 
                5./  Závěr 
      
 K bodu 1-2: Jednalo se o první jednání nově jmenované komise Rady města 
Kolína. Po zahájení vysvětlil starosta města poslání této komise a seznámil 
přítomné s plánovanými akcemi v rozpočtu na rok 2015. Na příští komisi obdrží 
každý člen přehlednou tabulku plánovaných akcí v roce 2015 v připojených 
městských částech. Členové komise uvítali konání výjezdových zasedání Rady 
města a následné setkání vedení města s občany.  
 
K bodu 3:                                        Zibohlavy 
- výměna pozemku pro cvičení hasičů  
 

Štítary    
- oprava komunikace  Za Dvorem 
- propadlina v ulici Ve Stráni 
- žádost o propojení ulice Radovesnické a ulice Ke Hřišti. Pozemek, který občané 

doporučovali na propojení těchto ulic patří paní Maštalířové. Dle sdělení MÚ by 
mohl jednat pouze odbor životního prostředí ohledně znečištění místa a tím   
nedovolené skládky. (Je tam nahrabané listí) 

- stále trvá požadavek na odvoz betonových kontejnerů z návsi 
 

Sendražice 
- připomínka k rozpočtu, že nepokračuje již 4.rok  rekonstrukce osvětlení, čímž 
  by se vyřešily připomínky občanů v horní části obce na neosvětlená místa  
 



 
- ve Hřbitovní  ulici jsou stížnosti na umístění zastávky MHD v prostoru, kde  
   jsou zaparkována auta čekající na opravu 
- tři zastávky MHD nemají přístřešky, o jeden je dlouhodobě žádáno na    

autobusovou zastávku U Černohlávků. Přístřešek, který byl schválen Radou města   
Kolína je pro zastávku MHD nepoužitelný vzhledem k rozměrům a místu, kde má 
být umístěn. Není zde jen chodník, ale i cyklostezka. Na zeď restaurace nedovolí 
majitel přístřešek upevnit 

- občané z nově zastavěné části v ulici K Ovčárům nám předali stížnost 
   ohledně zajíždění MHD na tuto autobusovou zastávku. Jedná se o mladé 
   rodiny a tudíž o matky s dětmi v kočárcích a školáky. Vzdálenost na další      
   zastávku MHD je od obydlí přes 500m     
- v blízkosti této zastávky je i malý parčík, který by se dal využít pro pár laviček 
   a dvě – tři malé průlezky nebo houpačky pro děti. Také tudy vede cyklostezka 
   od TPCA do lesa a dále na ulici Veltrubskou  
- potřebná  je oprava Škroupovy ulice i třeba recyklací 
- připomínka  ke zbořenině v Kolínské ulici v topůlkách  
- ve velké části chybějí odpadkové koše (včetně cyklostezky) 
- na můstku přes Hluboký potok v Čapkově ulici  jsou některá prkna prohnilá,    

hrozí nebezpečí úrazu (viz zaslané snímky) 
- byla provedena kontrola zeleně, označené stromy budou vykáceny a během  
  roku doplněny novými (jaké je rozhodnutí o vzrostlých tújí před školou)  
- od roku 1945 nebyla opravena ulice Na Kopečku, je nutné připravit projektovou 
  dokumentaci a výhledově s rekonstrukcí počítat 
   
Usnesení :   
 
Zibohlavy – pan Jelínek znovu vyzve pana Beneše k jednání s vedením města, 
                     aby vysvětlil celou výměnu a město o pozemek nepřišlo 
 
Štítary – občané Štítar navrhli místo na propojení ulic Radovesnické a Ke Hřišti,     

ale z výše uvedených důvodů jim nelze vyhovět. Doporučuje komise najít 
jiný městský prostor, kde by bylo možno žádané propojení zajistit i za 
cenu, že bude nutno stezku upravit. Lokalita u ulice Radovesnické je 
nedávno zastavěna a je logické, že se občané chtějí dostat ke sportovnímu 
hřišti a do městské zeleně  bez obcházení přes náves.  

 
Sendražice – k vyřešení přístřešku na MHD u Černohlávků se nabízejí tři varianty. 

1./ Projednat v Radě MÚ výjímku a schválit přístřešek atypický          
                2./ Znovu zvážit odjezd autobusů MHD ulicí Neumannovou  
                3./ Změnit odjezd autobusů ulicí Kolínskou  
     Vždy se jakékoliv řešení někoho dotkne. Rovněž musíme znát přístup vedení 

MHD (přerušení jízdy na odpočinek řidičů, vzdálenost občanů k zastávce ze 
středu dolní části lokality a další podrobnosti) 



     Závěr:  
 
              Komise si je vědoma finanční situace MÚ Kolín. Přesto by uvítala 

spolurozhodovat o investičních akcích v připojených městských částech. Její 
návrhy na tyto akce jsou minimální a uvážené, kdy už je nejvyšší čas problém 

     řešit. Drobné připomínky a opravy nejsou předmětem usnesení z důvodů, že je 
pracovníci MÚ vyřeší po případném upozornění.  

 
     Příští jednání komise bude ve středu 25.2.2015   v 15.00 hodin v zasedací  
     místnosti MÚ.  
    
     Zapsala: Jägerová Olga    


